

Special Proxy
Parkin Company PJSC ("Parkin")

Shareholder Name:
NIN:
No. of Shares:

I, the under-sign signatory, in my capacity as a shareholder and owner of the above shares at Parkin Company PJSC, authorize and delegate:

Mr./Ms.:
Mobile:
Email

(the "Delegate")

To attend Parkin's General Assembly Meeting, that will be held on Thursday, 26/03/2026 at 03:00pm, whether held at scheduled dated or postponed to any other date. The Delegate has the right, on my behalf, to register, attend, vote and clarify, either in electronic or normal ways, further the Delegate may undertake and abide by electronic registration, attendance and voting terms.

Name:
Signature:
Signature verification

Note:

- Pursuant to paragraph (1) and (2) of article (40) of the Securities and Commodities Authority's Board of Directors resolution No. 3 R.M of 2020; shareholders who have the right to attend the AGM may appoint any person, other than the Board of Directors, employees of the Company, any securities broker or its employees to attend the AGM on their behalf, upon special written proxy stating expressly that the attorney has the right to attend the AGM and vote on resolutions. In such capacity, no attorney may represent more than 5% of the Company's shares capital. Shareholders who are minors or legally incapacitated shall be represented through their authorized representatives.
- Signature of the shareholder indicated in the proxy mentioned in the previous note must be approved by the Notary Public, a chamber of commerce, an economic department in the United Arab Emirates, a company licensed in the United Arab Emirates to perform attestation works or a bank that the attorney has an account with.

تفويض خاص
السادة / شركة باركن (ش.م.ع) ("باركن")

أسم المساهم:
رقم المستثمر:
عدد الأسهم:

أنا الموقع أدناه، بصفتي مساهم ومالك الأسهم المذكورة أعلاه في شركة باركن (ش.م.ع)، أفوض بموجب هذا التفويض

السيد(ة):
موبيل رقم:
بريد إلكتروني:

("المفوض")

لحضور اجتماع الجمعية العمومية لباركن، والمقرر انعقاده يوم الخميس الموافق 2026/03/26 الساعة 03:00 ظهراً، سواء تم عقده في الموعد أو تم تأجيله إلى موعد آخر. وللمفوض الحق في التسجيل نيابة عني وباسمي، والحضور والتصويت والاستفسار، سواء بشكل الكتروني أو اعتيادي، والاقرار والالتزام بأحكام التسجيل والحضور والتصويت الالكتروني.

الاسم:
التوقيع:
اعتماد التوقيع:

ملاحظات:

- وفقاً للفقرة (1)، (2) من المادة (40) من قرار مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم 3/2020، يجوز لمن له حق حضور الجمعية العمومية من المساهمين ان ينيب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو شركة وساطة في الأوراق المالية أو العاملين بها، بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة، ينص صراحة على حق الوكيل في حضور اجتماع الجمعية العمومية والتصويت على قراراتها، ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزاً بهذه الصفة على أكثر من (5%) خمسة بالمئة من رأسمال الشركة المصدر، ويمثل ناقصي الاهلية وفاقديها النايبون عنهم قانوناً.
- يتعين أن يكون توقيع المساهم الوارد في الوكالة المشار إليها بالملاحظة السابقة هو التوقيع المعتمد من/ لدى الكاتب العدل، غرفة تجارة أو دائرة اقتصادية بالدولة أو شركة مرخصة بالدولة للقيام بأعمال التوثيق أو بنك شريطة أن يكون له حساب لدى.